
Zápis 
z porady vedoucích kateder a ředitele ústavu PdF UHK  

konané dne 26. srpna 2009 
 
 
Přítomni: dr. P. Vacek, doc. T. Svatoš, dr. T. Vojtko, Mgr. M. Javorská, Mgr. L. Stašová, Mgr. 

Caltová, dr. P. Trojovský, dr. Kühnová, prof. I. Volf, M. Ouhrabka, dr. Š. Hubálovský, 
Mgr. V. Rabe, doc. J. Vítek, doc. J. Tůma, prof. K. Kolář, dr. I. Holý, prof. P. Cyrus, doc. 
A. Zachová, doc. J. Ondráková, dr. H. Dědičová, dr. H. Tampierová, dr. J. Comorek, D. 
Geffroy, Mgr. J. Kostincová, Mgr. P. Kotyza, doc. V. Hrubý, Mgr. M. Munzarová, Mgr. 
art. M. Hromadová, dr. P. Šmíd, doc. M. Chrobák, JUDr. M. Mitlöhner, Mgr. Z. 
Truhlářová, doc. I. Jedličková, Ing. E. Šimková, dr. T. Petráček, Mgr. M. Ulrichová, Mgr. 
P. Zikl, Mgr. M. Skutil 
doc. V. Jehlička, dr. M. Vondráček, doc. P. Heřman, dr. M. Maněnová, Ing. M. 
Bednářová, Mgr. M. Kučerová, Ing. S. Tomšů 

Omluveni: Mgr. V. Kořístka, dr. F. Vaníček, dr. V. Tauchmanová 
Hosté: PaedDr. M. Žumárová 
 
 
Program: 

1. Informace děkana 
2. Studijní záležitosti 
3. Různé 

 
Ad 1. 

 Výstavba nové budovy Na Soutoku – probíhá jednání UHK s MŠMT. Současný stav reálných 
financí je polovina předpokládané objemu, tzn. i polovina budovy. Ze 4 podlaží projet snížen 
na 2 podlaží, v nové budově budou sídlit katedry s doktorským studiem, tzn. KFy a KIn, další 
pracoviště bude Katedra biologie. 

 15. 9. 2009 se koná jednání akreditační komise o restrukturalizaci naší fakulty. 

 Na podzim letošního roku připravuje AK akreditaci didaktik doktorských studijních oborů. 

 Tabulky s vytížením pedagogů se odevzdávají za celou katedru. Další jednání bude vedeno 
s jednotlivými vedoucími kateder. Tabulky poslouží i VK jako doklad o pedagogické a vědecké 
činnosti jednotlivých pracovníků na katedře. Motivace k publikační činnosti, k podávání 
projektů atd. 

 Evropské strukturální fondy – nezapočítává se do vědy, finanční výpomoc jednotlivým 
pracovníkům a vybavení kateder. 
 

 
Ad 2. 
Připravované rozhodnutí děkana Akreditace studijních programů a oborů na PdF UHK přepošle dr. 
Vondráček k vyjádření na katedry. Návrhy na nové obory pro listopadové zasedání AK by mělo být již 
podle tohoto rozhodnutí. 
 
Od 24. 8. 2009 možnost připomínkovat rozvrhy ze strany kateder, po 7. 9. 2009 výjimečné změny. 
 
Ad 3. 
Dr. Maněnová 
Předávání certifikátu fakultním školám, platnost do r. 2014. Nabízí se možnost dalšího rozšíření 
fakultních škol. 
15. 9. porada didaktiků. 



Mgr. Kučerová 
Studenti 1. ročníků obdrží letos poprvé místo brožur CD (VK obdrželi vzorové CD před poradou). 
Komise SZZ pro akademický rok 2009/2010. 
Požadavky na přijímací zkoušky. 
 
V diskusi zazněl požadavek na zvýšení kapacity elektronické pošty. 
 
 
 
 
Zapsala: H. Raabová 
 

 
 doc. Ing. Vladimír Jehlička, CSc. 
 děkan PdF UHK 


